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Our progress as a nation has seen us overcome our fair share of challenges. The ability 
to surmount these obstacles has shaped and toughened us and has even earned us 
recognition as a developed nation. We are currently contending with a new set of 
challenges in three key aspects:

1. Safeguarding our welfare;
2. Creating an inclusive Singapore, and
3. Pursuing our aspirations.

The present exorbitant values which we observe HDB flats being transacted at on 
the resale market contradicts the very premise on which the development of public 
housing for locals was built upon – make home ownership easily attainable for young 
couples starting families, and for the nucleus families living under one roof, a spacious 
home that is comfortable. Ever since its inception, HDB flats were provisioned to 
provide affordable housing for Singaporeans. Yet, we see recent transactions on the 
open market cross the threshold of a million dollars.

This sharp inflection in the price of open market HDB flats is unlikely to be abated 
– the current transaction prices are used to average and re-price newer flats, hence 
perpetuating the continuous hike in prices. 

Coupled with the fact that HDB flats have consistently shrunk in square area footage 
over the years, public housing in Singapore has indubitably lost its ability to effectively 
provide affordable quality housing for Singaporeans. In the near future, those who are 
not priced out of affording a HDB flat are likely to have to utilize lengthy loans and 
CPF funds to purchase their flats, bringing about the inevitable diminishment of their 
retirement piggy bank.

We stand at crossroads today, knowing that there is always room for improvement and for a better 
Singapore through a confluence of research and public consultation. 

This manifesto outlines the Singapore United Party’s vision to navigate the 
aforementioned which Singaporeans have found most pertinent to the quality of their 
lives. We believe that this manifesto proffers better solutions to the contemporary 
problems we are facing. 

AFFORDING A HOUSE IN OUR HOME

NAVIGATING THE PATH AHEAD

We are wholly supportive of residents to upgrade or downgrade their units to suit their 
lifestyle and needs. However, considering that an estimated 3,249,900 Singapore 
residents currently live in HDB flats, the magnitude of the problem cannot be overlooked. 
We therefore propose that a price ceiling be enforced on resale HDB flats instead of 
allowing the free flow of market forces to dictate the price.

SAFEGUARDING OUR WELFARE
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The challenge of an ageing population is a prevalent one in many developed countries 
and Singapore is no exception. On the back of such a development, we as a nation 
ought to critically assess the quality of life which our elderly population currently 
experience.

Age related diseases and chronic conditions place our growing elderly population in 
vulnerable stead. Such conditions require long term medication, and / or intensive 
treatment and care and despite the good intentions of the Merdeka package, Pioneer 
package, and Community Health Assist Scheme (CHAS), healthcare costs are still an 
issue for many of our pioneers who no longer receive a stable income. The high price 
tag of hospital visits is exacerbated by diagnostic tests such as CT Scans and MRIs, 
which are considered outpatient procedures and are required to be paid for in cash. 

A HELPING HAND FOR OUR SILVER GENERATION

One typically seeks medical treatment only when hurt and making healthcare more 
affordable will go a long way to alleviating the pain.  We would like to urge the 
government to relook at the health care model and possibly extend free medical care 
to those aged 67 and above. 

Since its inception, the CPF has been intended to serve as a retirement fund, a savings 
tool designed for Singaporeans to continue enjoying a decent standard of living after 
the end of their careers. 

The current CPF policy dictates a retirement sum which cannot be withdrawn at one’s 
own discretion. Instead, it can only be drawn down monthly after 65 years of age as 
mandated by law. This deprives Singaporeans of the right to their own liberty insofar as 
expenditure of their hard earned CPF savings is concerned. 

HAPPIER RETIREMENT

We recognize that the sizeable retirement sum can be made to work better in the hands 
of savvy individuals who should not be penalized for the mismanagement of others. 

As such, we would like to urge the government to empower Singaporeans’ with the 
liberty and liquidity to manage their personal wealth by uncaging individuals’ retirement 
sums.
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The effort to meet the needs of all Singaporeans has fallen short and several 
demographics of locals have fallen through the cracks. From the inflexible withdrawal 
limits on the CPF retirement fund to exorbitant resale HDB prices and steep medical 
costs, Singaporeans have found themselves on the receiving end of the shorter end of 
the stick. There is a glaring need to rectify these problems which afflict segments of 
our population, in order to build a more inclusive and cohesive Singapore. 

MENDING THE CRACKS

Health in the earliest years strengthens developing biological systems that enable 
children to thrive and grow up to be healthy adults. Significant reductions in chronic 
disease could be achieved across the life course by decreasing the number and severity 
of adverse experiences that threaten the well-being of young children. 

We would like to propose for the government to introduce free medical care to those 
aged 14 and under so as to lighten the financial burden on families, and in the long run, 
our nation.

A GOOD START IS HALF THE BATTLE WON

Peace and security are sin-qua-non to every society. The safe environment which we 
have built has been our nation’s bedrock for development and economic progress. 
Suffice to say, safety has been the cornerstone that has allowed us to flourish.

PUBLIC SECURITY & PROSPERITY OF THE NATION

In 2019 alone, a total of 35,209 crimes were recorded in Singapore. This includes all kind of crimes such as 
commercial crime, theft, robbery, scams and many others. Unlicensed money lenders harassment cases 
stood at an average of 4,000 per year over the last 4 years. 

In order to ensure the enduring prosperity of our nation, we need to be committed to maintaining peace and 
security and that begins with keeping crime rates low. We urge the government to step up policing and public 
education efforts to bolster our fight against crime. Furthermore, we encourage publics who are convicted to 
keeping our neighborhoods safe to join initiatives in support of the cause. 

CREATING AN INCLUSIVE SINGAPORE
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Imperative to the social progression for all Singaporeans, is a strong academic 
foundation in order for us to pursue our aspirations and to banish the limitations of 
social mobility.

The disparity in the level of education between the disparate in our community and those 
with better education opportunities leads to the economic inequality we are currently 
facing. To effectuate greater equality in the level of education of Singaporeans, several 
aspects of our education policies will need to be revamped. 

With the progress of our nation dependent on the collective personal improvement of 
its people, better education policies will also ensure Singapore’s continued progress 
for the years to come. 

FORMULA FOR ACADEMIC SUCCESS

Primary school education is an important phase of a child’s life. Basic literacy and 
cognitive skills are acquired serves as the bedrock upon which further education – 
skills transferrable to the workforce – is built upon. It thus follows that the neglect 
of primary school education has profound ramifications for the livelihood of future 
generations of Singaporeans and the sustainability of our highly educated workforce. 

We propose that primary education be made free for all local children as a platform 
for equal footing for them to compete on as well as ease the financial burden on lower 
income households.  

LEVEL PLAYING FIELD

Tertiary education is often a prerequisite to gain access to good jobs. It is therefore 
essential that tertiary institutions such as Polytechnics and Universities offer more 
placements to Singaporeans so as to improve their prospects for carving out a good 
future for themselves. 

As students from lower income households often facing an unfair advantage against 
their peers, tertiary institutions should be encouraged to carry out mentorship initiatives 
directed at disbursing financial assistance, cultivation of academic excellence and 
providing conducive environments for tertiary students.

TERTIARY EDUCATION SUCCESS

PURSUING OUR ASPIRATIONS
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作为一个国家，我们的进步见证了我们对各种挑战的克服。克服这些障碍的能力塑造和磨砺

了我们，甚至使我们成为一个被认可的发达国家。目前，我们正在三个关键方面应对一系列

全新的挑战：

1. 捍卫我们的福利。

2. 创造一个富有包容性的新加坡。

3. 追求我们的理想。

目前，我们看到政府组屋在转售市场上的交易价值过高，这违背了当初建屋发展计划 – 让年

轻夫妇容易获得自置居所，让核心家庭生活在一个屋檐下，有一个宽敞舒适的家。这个发展

项目自成立以来，建屋发展局为新加坡人提供负担得起的住房。然而，我们看到最近在公开

市场上的交易价值超过了一百万新币门槛。

公开市场组屋价格的这种急剧波动是不太可能缓解的，而目前的交易价格会被用来对新的组

屋单位进行均价和重新定价，从而使组屋价格持续上涨。

再加上多年来组屋的面积不断缩小，新加坡的公共住房无疑已经失去了为新加坡人有效提供

可负担的和优质住房的能力。在不久的将来，那些无法负担购买组屋的人很可能不得不用长

期贷款和公积金来购买他们的组屋，从而使他们的退休储蓄不可避免地减少了。

我们今天站在一个十字路口，通过汇整对公众咨询和社会研究的结果，我们深知如要打造一

个更美好的新加坡，依然还有不少需要改进的空间。

这份宣言概述了新加坡统一党对上述问题的看法和愿景，新加坡人认为这些问题与他们的生

活质量最为相关。我们相信，这份宣言为我们所面临的当代问题提供了更好的解决方案。

居者有其屋

引领未来之路

我们完全支持居民提升或降级他们的居住单位来适应他们的生活方式和需求。然而，考虑到

目前估计有3,249,900 新加坡居民居住在组屋，问题的严重性是不容忽视的。因此，我们建

议对转售组屋实施价格上限，而不是让市场因素来决定价格。

捍卫我们的福利
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人口老龄化的挑战是许多发达国家普遍存在的问题，新加坡也不例外。在这样的发展背景

下，我们国家应该认真评估我们的老年人口目前的生活质量。

老年疾病和慢性病让我们不断增长的老年人口处于弱势。这种情况需要长期服药和/或进

行密集治疗和护理，尽管立国一代计划（MGP）、建国一代计划（PGP）和社保援助计划

(CHAS) 的能够提供援助，但高昂的医疗费用仍然是我们许多建国者所面对的问题，原因归

咎于他们不再拥有稳定的收入。尤其是进行门诊时所需的计算机断层扫描和磁共振成像等诊

断，由于需要以现金支付，所以加剧了前往医院就诊的费用。

为银发族伸出援手

人们通常只有在受伤时才会寻求医疗，而人均可负担的医疗费用才会让人们愿意进行持续就

医。我们敦促政府能够重新审视医疗保健模式，并考虑将免费医疗服务惠及到 67 岁及以上

的人群。

公积金自成立以来一直充当着一个退休基金，一种储蓄工具，旨在让新加坡人在结束职业生

涯后能继续享受基本的生活水平。

目前公积金政策规定了退休金是一笔不能自行决定提取的。在法律的规定下，当事人只能在

法定65 岁后进行每月提取。这个规定剥夺了新加坡人对他们所辛苦赚来的公积金的自由支

配权。

更安心的退休

我们清楚认识到，这笔为数可观的退休金能在擅于投资的人手中发挥出更好的作用，而个人

也不应因管理不善而面临退休财务问题。

 

因此，我们敦促政府通过取消个人退休金的提取限制，赋予新加坡人民管理个人财富的自由

和权力。
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尽管已做出充分的努力，但依然还未满足所有新加坡人的需求，尤其是某部分人口依然被忽

略。从CPF退休金的提款限制到高昂的组屋转售价格和昂贵的医疗费用，新加坡人民发现自

己遭遇了不公平的待遇。这些困扰很显然需要我们迫切地去协助受影响的人口得到纠正，以

便能建设一个更具包容性和凝聚力的新加坡。

修补边缘化

幼儿时期的健康对身心灵健康发展及其重要也让儿童能够茁壮成长并成为健康的成年人。通

过减少会威胁到儿童健康的不良因素，我们可以让生命的成长过程中显著减少慢性疾病的发

生。 

我们建议政府为14岁及以下的儿童实行免费医疗，以减轻家庭的经济负担，从长远来看，也

是减轻我们国家的负担。

好的开始是成功的一半

和平与安全对每个社会来说都是二者不可缺一。我们所建立的安全环境是我国繁荣和经济进

步的基石。我们可以说，因为贯彻了“安全”这个因素，所以我们才能得以蓬勃发展。

公共安全与国家繁荣

仅在2019年，新加坡共记录了35,209 宗犯罪案件。这包括所有类型的犯罪，如商业犯罪、盗窃、抢劫、诈骗等

等。在过去的4年里，无执照放债人的骚扰案件平均每年为4,000起。

为了确保我们国家的持久繁荣，我们需要致力于维护和平与安全，而这首先需要保持低犯罪率。我们敦促政府加强

治安和公共教育工作， 借以增加打击犯罪的力度。此外，我们鼓励那些对保持社区安全有信心的公众加入支持这一

事业。

创建富有包容性的新加坡
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如果要让新加坡社会得以进步，让新加坡人能够追逐自己的志向和突破社会流动性的限制，

那么扎实的教育学术基础是必不可少的。

我们社区里的教育程度参差不齐，那些拥有更好教育机会的人促使了目前我们所看到经济不

平等的局面。如果要让新加坡人的教育水平更加平等，我们的教育政策有几个方面需要修

改.

我们国家的进步依赖于来自人民个人进步和集体贡献，所以更好的教育政策将能确保新加坡

持续保持进步。

学术成功的方程式

小学教育对孩童的一生来说是一个非常重要的阶段。在这个阶段所培养的基本识字和认知能

力，将会作为将来继续教育的基石 – 可转化成为劳动力的技能。因此，忽视小学教育对新加

坡新生代的生计和受过高等教育的劳动力的可持续性将会产生深远的影响。

我们建议为所有当地儿童免费提供小学教育，为孩子们提供平等的起跑点，同时也能减轻低

收入家庭的经济负担。

公平的竞争环境

高等教育通常是获得优质工作的先决条件。因此， 理工学院和大学等高等教育机构必须为

新加坡人提供更多的实习机会，以改善他们为自己开辟美好未来的前景。

一般上，来自低收入家庭的学生在同龄学生中经常会面临不公平的优势。所以我们鼓励高等

学府应该推出导师计划，例如发放财政援助、借此培养学术精英和为大专生提供有利的学习

环境。

接受高等教育

追求我们的理想
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Kemajuan kita sebagai sebuah negara telah menyaksikan kita mengatasi pelbagai 
cabaran. Keupayaan mengatasi segala halangan ini, sekaligus telah membentuk 
dan menguatkan kita serta memberikan kita pengiktirafan sebagai sebuah negara 
maju. Kita kini sedang bersaing dengan pelbagai cabaran yang sepenuhnya baru 
terutamanya menyentuh tiga aspek utama:

1.	 menjaga kebajikan kita;
2.	 mewujudkan Singapura yang inklusif, dan
3.	 mengejar aspirasi kita.

Nilai semasa urusniaga flat HDB  yang kami dapati agak terlalu tinggi di pasaran jualan 
semula adalah bercanggah dengan peranannya sebagai pembangun perumahan awam 
untuk penduduk tempatan – seterusnya memastikan pemilikan rumah mampu milik 
oleh pasangan muda yang baru memulakan keluarga, dan untuk didiami oleh keluarga 
nukleus di bawah satu bumbung, iaitu kediaman yang luas dan selesa. Semenjak 
penubuhannya, flat HDB telah diamanahkan bagi menyediakan rumah mampu milik 
untuk warga Singapura. Namun, kita menyaksikan urusniaga terbarunya di pasaran 
terbuka telah pun melepasi nilai ambang sejuta dolar.

Infleksi mendadak pada harga flat HDB pasaran terbuka ini tidak mungkin mampu 
diredakan - harga urus niaga semasa digunakan sebagai purata dan harga jualan semula 
flat yang lebih baharu, seterusnya mengekalkan kenaikan harga yang berterusan.

Ditambah pula dengan fakta yang kawasan persegi flat HDB telah mengecil secara 
konsisten sejak kebelakangan ini, perumahan awam di Singapura sudah tentu 
kehilangan keupayaan untuk menyediakan perumahan berkualiti mampu milik dengan 
berkesan untuk warga Singapura. Dalam masa-masa yang terdekat, mereka yang 
mampu memiliki flat HDB berkemungkinan besar terpaksa memohon pinjaman yang 
panjang dan dana CPF untuk membeli flat, seterusnya mengakibatkan pengurangan 
yang tidak dapat dielakkan daripada simpanan persaraan mereka.

Hari ini kita berada di persimpangan, di samping menyedari yang sentiasa ada ruang 
bagi penambahbaikan dan membentuk Singapura yang lebih baik melalui pertemuan 
penyelidikan serta perundingan awam.

Manifesto ini menggariskan visi Parti Bersatu Singapura untuk menjuarai perkara yang 
disebutkan di atas yang rakyat Singapura putuskan sebagai paling berhubung kait 
dengan kualiti hidup mereka. Kami percaya manifesto ini menawarkan penyelesaian 
yang jauh lebih baik terhadap pelbagai isu yang kita sedang hadapi.

MAMPU MEMILIKI RUMAH DI TANAH AIR KITA

MENEMPUHI LALUAN DI HADAPAN

MENJAGA KEBAJIKAN KITA
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Kami menyokong sepenuhnya penduduk menaik taraf atau menurunkan taraf unit 
mereka untuk memenuhi gaya hidup dan keperluan mereka. Walau bagaimanapun, 
memandangkan hampir 3,249,900 penduduk Singapura kini tinggal di flat HDB, isu 
besar tersebut tidak boleh diabaikan. Oleh yang demikian, kami ingin mencadangkan 
agar harga pendindingan dikuatkuasakan ke atas jualan semula flat HDB berbanding 
membenarkan aliran bebas kuasa pasaran yang menentukan harga.

Cabaran penduduk yang semakin tua merupakan antara cabaran yang lumrah di 
kebanyakan negara maju dan Singapura tidak terkecuali. Di sebalik perkembangan 
sedemikian, kita sebagai sebuah negara perlu menilai secara kritis kualiti hidup warga 
emas kita pada masa ini.

Penyakit yang berkaitan usia dan keadaan kronik semakin mendedahkan populasi 
warga emas kita yang semakin meningkat. Situasi sedemikian memerlukan ubat 
jangka panjang, dan / atau rawatan dan penjagaan intensif dan walaupun semua pakej 
Merdeka, pakej Perintis dan Skim Bantuan Kesihatan Komuniti (CHAS) mempunyai 
hasrat yang baik, kos penjagaan kesihatan masih menjadi isu bagi kebanyakan perintis 
yang tidak lagi mempunyai pendapatan yang stabil. Kos harga yang tinggi bagi lawatan 
ke hospital diburukkan lagi dengan ujian diagnostik seperti Imbasan CT dan MRI, yang 
dianggap prosedur pesakit luar serta perlu dibayar secara tunai.

BANTUAN UNTUK GENERASI PERAK KITA

Seseorang biasanya mendapatkan rawatan perubatan hanya apabila jatuh sakit dan 
memastikan penjagaan kesihatan lebih berpatutan akan membantu mengurangkan 
kesakitan. Kami ingin menggesa pihak kerajaan untuk melihat semula model penjagaan 
kesihatan dan mungkin melanjutkan rawatan perubatan percuma kepada mereka yang 
berusia 67 tahun ke atas.

Sejak penubuhannya, CPF disasarkan berfungsi sebagai dana persaraan, alat simpanan 
yang direka untuk rakyat Singapura terus menikmati taraf hidup yang baik sejurus 
kerjaya mereka berakhir.

Polisi CPF semasa menetapkan jumlah persaraan yang tidak boleh dikeluarkan sesuka 
hati. Sebaliknya, ia hanya boleh dikeluarkan setiap bulan selepas umur 65 tahun seperti 
yang dimandatkan oleh undang-undang. Ini menafikan hak warga Singapura untuk 
kebebasan sendiri dalam membelanjakan simpanan CPF hasil titik peluh mereka.

PERSARAAN YANG LEBIH MENGGEMBIRAKAN

Kami sedar yang jumlah persaraan yang besar boleh dimanfaatkan dengan lebih baik 
di tangan individu yang bijak yang tidak sepatutnya dihukum hanya di sebabkan salah 
urus orang lain.

Oleh yang demikian, kami ingin menggesa pihak kerajaan untuk memperkasakan rakyat 
Singapura dengan kebebasan dan kecairan untuk menguruskan kekayaan peribadi 
mereka melalui pengeluaran jumlah persaraan individu.
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Usaha untuk memenuhi keperluan semua rakyat Singapura telah gagal dan beberapa 
demografi penduduk tempatan telah tercicir melalui keretakan. Daripada had 
pengeluaran yang tidak fleksibel ke atas dana persaraan CPF hinggalah ke harga jualan 
semula HDB yang terlalu tinggi serta kos perubatan yang tinggi, rakyat Singapura 
mendapati diri mereka terjerumus ke masalah yang tiada berpenghujung. Terdapat 
keperluan yang mendesak untuk memperbetulkan masalah yang menghantui 
sebahagian penduduk kita, untuk membina Singapura yang lebih inklusif dan bersatu 
padu.

MEMPERBAIKI KERETAKAN

Kesihatan pada tahun-tahun yang terawal telah mengukuhkan pembangunan sistem 
biologi yang membolehkan kanak-kanak berkembang dan membesar menjadi seorang 
dewasa yang sihat. Pengurangan ketara berhubung penyakit kronik boleh dicapai di 
sepanjang kehidupan dengan mengurangkan bilangan dan keterukan pengalaman 
buruk yang mengancam kesejahteraan kanak-kanak kecil.

Kami ingin mencadangkan agar pihak kerajaan memperkenalkan rawatan perubatan 
percuma kepada mereka yang berumur 14 tahun ke bawah bagi meringankan beban 
kewangan keluarga, dan dalam jangka masa yang panjang, negara kita.

PERMULAAN YANG BAIK ADALAH MEMENANGI SEPARUH PERTEMPURAN 

Keamanan dan keselamatan adalah keperluan hakiki bagi setiap masyarakat. Persekitaran 
selamat yang telah kita bina telah menjadi asas kepada pembangunan dan kemajuan 
ekonomi negara kita. Memadai untuk mengatakan, keselamatan telah menjadi batu 
asas yang membolehkan kita berkembang maju.

KESELAMATAN AWAM & KEMAKMURAN NEGARA

Pada 2019 sahaja, sebanyak 35,209 jenayah telah direkodkan di Singapura. Ini termasuk semua jenis jenayah 
seperti jenayah komersial, kecurian, rompakan, penipuan dan lain-lain. Kes gangguan pemberi pinjaman 
wang tidak berlesen telah mencecah purata 4,000 setahun sepanjang tempoh 4 tahun yang lepas.

Bagi memastikan kemakmuran negara kita yang berkekalan, kita perlu komited untuk mengekalkan keamanan 
dan keselamatan dan ia bermula dengan mengekalkan kadar jenayah yang rendah. Kami menggesa pihak 
kerajaan untuk meningkatkan usaha kepolisan serta pendidikan awam bagi meningkatkan usaha kita dalam 
memerangi jenayah. Tambahan pula, kami menggalakkan mereka yang telah disabitkan dengan kesalahan 
untuk turut serta memastikan keselamatan kawasan kejiranan dengan menyertai inisiatif untuk menyokong 
usaha itu.

MEWUJUDKAN SINGAPURA YANG INKLUSIF
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Perkara yang penting untuk kemajuan sosial bagi semua warga Singapura, adalah asas 
akademik yang kukuh agar kita mampu meneruskan kita dan menghapuskan batasan 
mobiliti sosial.

Perbezaan dalam tahap pendidikan antara yang berbeza di dalam komuniti kita 
serta mereka dengan  peluang pendidikan yang lebih baik telah menjurus kepada 
ketidaksamaan ekonomi yang sedang kita hadapi. Untuk melaksanakan kesaksamaan 
yang lebih besar dalam tahap pendidikan rakyat Singapura, beberapa aspek dasar 
pendidikan kita perlu dirombak.

Dengan kemajuan negara kita bergantung kepada peningkatan peribadi kolektif 
rakyatnya, dasar pendidikan yang lebih baik turut akan memastikan kemajuan berterusan 
Singapura untuk tahun-tahun yang mendatang.

FORMULA UNTUK KEJAYAAN AKADEMIK

Pendidikan sekolah rendah merupakan fasa penting dalam kehidupan kanak-kanak. 
Literasi asas dan kemahiran kognitif yang diperolehi berfungsi sebagai batu asas di 
mana pendidikan lanjutan – kemahiran yang boleh dipindahkan kepada tenaga kerja 
– dibina. Oleh sebab itu, pengabaian pendidikan sekolah rendah mempunyai kesan 
yang mendalam terhadap kehidupan generasi masa depan rakyat Singapura dan 
kemampanan tenaga kerja kita yang berpendidikan tinggi.

Kami mencadangkan pendidikan rendah diberikan secara percuma kepada semua 
kanak-kanak tempatan sebagai platform untuk mereka bersaing di samping meringankan 
beban kewangan isi rumah berpendapatan rendah.

PADANG PERMAINAN YANG SAKSAMA

Pengajian Tinggi kebiasaannya adalah prasyarat bagi memperolehi akses kepada 
pekerjaan yang baik. Oleh yang demikian adalah penting yang institusi pengajian tinggi 
seperti Politeknik dan Universiti menawarkan lebih banyak penempatan kepada warga 
Singapura bagi meningkatkan peluang untuk mereka merangka masa depan yang baik 
untuk diri sendiri.

Memandangkan pelajar daripada isi rumah berpendapatan rendah sering menghadapi 
kelebihan yang tidak adil berbanding rakan sebaya mereka, institusi pengajian 
tinggi harus digalakkan untuk menjalankan inisiatif bimbingan yang disasarkan 
untuk mengagihkan bantuan kewangan, memupuk kecemerlangan akademik serta 
menyediakan persekitaran yang kondusif untuk pelajar pengajian tinggi.

AKSES PENGAJIAN TINGGI

MENGEJAR ASPIRASI KITA
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